
Protokół Nr LXXXIV

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 29  grudnia 2022 roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.         

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 grudnia 2022 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany  Uchwały  Nr  LXXIV/596/2022  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  

18  października  2022  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej

Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 646/22, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2037 –

projekt nr 642/22,                         

c) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2022  rok  –  projekt  

nr 643/22,

d)  zmiany Uchwały Nr XLV/369/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 6 czerwca 2021 
roku w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego
Staszowa – projekt nr 638/22,
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e)  uchwalenia programu polityki zdrowotnej pn.: Program zdrowotny dotyczący szczepień 
profilaktycznych przeciwko meningokokom na lata 2023 – 2027 wśród dzieci poniżej 
drugiego roku życia zamieszkałych na terenie miasta i gminy Staszów – projekt nr 639/22, 
f) określenia zakresu działania Klubu ,,Senior +" w Staszowie oraz kryteriów uczestnictwa
seniorów" – projekt nr 640/22,
g)  ustalenia  szczegółowych  zasad  zwrotu  wydatków  za  posiłek  wydawany  w Stołówce
Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie oraz usługi pralnicze i kąpielowe świadczone  
w  Punkcie  Usług  Pralniczych  i  Kąpielowych  przy  ul.  Krakowskiej  9b  w  Staszowie   –
projekt nr 641/22,
h)  przyjęcia  ,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Ekologicznego  Związku  Gospodarki
Odpadami Komunalnymi z siedzibą w Rzędowie na lata 2022 – 2025 z perspektywą do
2029"– projekt nr 644/22, 
i)  zatwierdzenia wniosku i wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wsparcie ze środków
Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  
w Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej SIM SMS sp. z o.o. z siedzibą w Jędrzejowie –
projekt nr 645/22,
j)  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  –  projekt  
nr 637/22,
k) zmiany Uchwały Nr LXV/536/2022 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 marca 2022 r.
w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 - 2025  –
projekt nr 630/22,
l)  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji  przedmiotowej  na  2023  rok  oraz  dotacji
przedmiotowej  na  2023  rok  dla  Centrum  Integracji  Społecznej  w  Staszowie  –
samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 631/22,
m)  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów na  lata  2023  -  2037  –
projekt nr 632/22.

5.  Przedstawienie  projektu  uchwały  budżetowej  na  2023  rok  wraz  z  uzasadnieniem
Burmistrza Miasta i Gminy Staszów:

     - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach;

     - przedstawienie opinii i wniosków komisji stałych Rady Miejskiej w Staszowie;

   - stanowisko Burmistrza do wniosków zawartych w opiniach komisji stałych Rady Miejskiej
 w Staszowie; 

    - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok –
 projekt nr 633/22.

     6.  Wolne wnioski w tym:

       -   informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od .07.12.2022 r. do  
  27.12.2022 r.

     7.  Zamknięcie sesji.

 Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.
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Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 20 radnych).

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu nr LXXXIII z sesji z dnia 20 grudnia 2022 r. i przyjęli go

jednomyślnie (obecnych było 17 radnych). 

Ad. 4 a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego  

zapoznał z projektem uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LXXIV/596/2022 Rady Miejskiej 

w Staszowie z  dnia 18 października 2022 w sprawie udzielenia  przez Gminę Staszów pomocy

finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 646/22.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/641/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2037

– projekt nr 642/22.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/642/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani  Henryka  Skowron  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok –  projekt nr 643/22.

Radny Hubert  Gawłowicz wniósł  o  udzielenie  informacji  w zakresie  zwiększenia wydatków  

w dziale  900 „gospodarka komunalna i ochrona środowiska” w związku ze zwiększeniem zadania

pn.:,,Wykup  gruntów”  w  kwocie  4  195  438,05  zł.  Radny  zwrócił  się  do  Burmistrza  

o przedstawienie, na jaki cel zostaną przeznaczone powyższe środki.
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Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć  odnosząc się do zapytania radnego  Huberta

Gawłowicza  poinformował,  iż  środki  zostaną  przeznaczone na  wykup gruntów inwestycyjnych  

w głównej mierze na obszarze strefy gospodarczej  i portu przeładunkowy w Grzybowie.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Przewodniczący Rady Ireneusz Kwiecjasz ogłosił 5 minutową przerwę techniczną w obradach.

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/643/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/369/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 6 czerwca 2021

roku  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  Strategii  Miejskiego  Obszaru  Funkcjonalnego

Staszowa – projekt nr 638/22.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/644/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  przedstawiła

projekt uchwały  w sprawie  uchwalenia  programu polityki  zdrowotnej  pn.:  Program zdrowotny

dotyczący szczepień profilaktycznych przeciwko meningokokom na lata 2023 – 2027 wśród dzieci

poniżej drugiego roku życia zamieszkałych na terenie miasta i gminy Staszów – projekt nr 639/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/645/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani Sylwia Dyl  odczytała projekt uchwały w sprawie określenia zakresu działania Klubu ,,Senior

+" w Staszowie oraz kryteriów uczestnictwa seniorów" – projekt nr 640/22.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/646/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani Sylwia Dyl  odczytała projekt uchwały w sprawie określenia zakresu działania Klubu ,,Senior

+" w Staszowie oraz kryteriów uczestnictwa seniorów" – projekt nr 640/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/647/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 h

Pani Sylwia Dyl –  odczytała projekt uchwały w sprawie  ustalenia szczegółowych zasad zwrotu

wydatków za posiłek wydawany w Stołówce Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie oraz usługi

pralnicze  i  kąpielowe  świadczone  w  Punkcie  Usług  Pralniczych  i  Kąpielowych  przy  ul.

Krakowskiej 9b w Staszowie  – projekt nr 641/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/648/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 i

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa  odczytała projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia wniosku i wyrażenia zgody na

złożenie  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na

sfinansowanie objęcia  udziałów w Społecznej  Inicjatywie Mieszkaniowej  SIM SMS sp.  z  o.o.  

z siedzibą w Jędrzejowie – projekt nr 645/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/649/2022

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 j

Pan  Sławomir  Mikula  zapoznał  z  projektem  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 637/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/650/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 k

Pani Danuta Batóg – pełnomocnik ds. Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Narkomanii zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXV/536/2022 Rady

Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  30  marca  2022  r.  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy

Staszów na lata 2022 - 2025  – projekt nr 630/22.

 Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

 Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/651/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 l

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w  sprawie  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji  przedmiotowej  na  2023 rok  oraz  dotacji

przedmiotowej  na  2023 rok  dla  Centrum Integracji  Społecznej  w Staszowie  –  samorządowego

zakładu budżetowego – projekt nr 631/22.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/652/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 m

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023-2037  – projekt

nr 632/22.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/653/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z Uchwałami VI Składu

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie:

-  opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok,

-  opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały 

budżetowej Miasta i Gminy Staszów na 2023 r.

-  opinii  o  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów na  lata  2023  –  2037  

(w załączeniu do protokołu).

Pan  Zbigniew  Wojciechowski  –  Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  Publicznych

Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił opinię w/w Komisji w sprawie projektu budżetu na 2023

rok i projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037  

(w załączeniu do protokołu). Ponadto  poinformowali, iż Komisje Rady zaopiniowały pozytywnie

projekt  budżetu  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2023  rok  i   nie  złożyły  wniosków do  projektu  

tj.  Komisja  Rewizyjna,  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  Komisja  Przestrzegania  Prawa  

i Porządku Publicznego, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości, Komisja Zdrowia,

Rodziny  i  Spraw  Społecznych,  Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  

i Rolnictwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz udzielił głosu Burmistrzowi

Miasta i Gminy Staszów.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  odnosząc  się  do  przedłożonego  projektu

budżetu Miasta  i  Gminy Staszów na 2023 rok poinformował,  iż  obecna kadencja jest  kadencją

wyjątkową patrząc w historię poprzednich kadencji samorządowych od 1990 roku. Podkreślił, iż

mijający  rok  2021,  2022 upłynął  pod znakiem niespotykanych dla  samorządów wyzwań,  które

wymagały wyjątkowo intensywnych działań. Przede wszystkim stawia wyzwanie trudnym czasom

przy trudnej sytuacji ekonomiczno-gospodarczej, jaką jest inflacja, kryzys pocovidowy, czy wojna

na  Ukrainie. Następnie przedstawił wysokość zaplanowanych dochodów, które zostały założone  

w wysokości 124 334 269,92 zł i planowanych wydatków w kwocie 145 899  488,49 zł., w tym

wydatków  majątkowych  zaplanowanych  w  kwocie  35  857  436,68  zł.  Burmistrz  podkreślił,  iż

przedłożony  projekt  budżetu  pokazuje,  iż  jest  budżetem rozwojowym  i  dynamicznym,  gmina

Staszów  rozwija  się  i  idzie  w  dobrym  kierunku.  Dodał  także,  że  wśród  zadań,  które  były
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zaplanowane, wiele udało się zrealizować. Niektóre z nich są w trakcie realizacji,  kolejne mają

zapewnione  finansowanie  i  czekają  na  rozstrzygnięcia  przetargów.  Następnie  przedstawił

najważniejsze inwestycje realizowane na terenie gminy Staszów w 2022 roku tj.: ,,Rewitalizacja

centrum  starego  miasta  Staszowa”,  na  co  gmina  Staszów  otrzymała  z  Programu  Inwestycji

Strategicznych Rządowego Funduszu Polski  Ład 8,5 miliona złotych,  ,,Przebudowa dwóch ulic

Towarowa i  Kościuszki  w Staszowie”,  na ten cel  gmina Staszów pozyskała ponad 9 milionów

złotych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych oraz Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg

Lokalnych.  Przypomniał  również  o  pozyskanych  dla  gminy  Staszów  z  Programu  Inwestycji

Strategicznych Polski  Ład -  48 milionów złotych,  które zostaną przeznaczone na rozwój strefy

inwestycyjnej w Grzybowie.  Dodał, iż dzięki temu dofinansowaniu możliwe będzie przygotowanie

ważnej  inwestycji,  jaką  jest  budowa  terminalu  przeładunkowego  w  Grzybowie.  Ponadto

poinformował o pozyskanych 2 milionach złotych dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski

Ład: Programu Inwestycji Strategicznych na zakup taboru niskoemisyjnego na potrzeby transportu

publicznego miasta i gminy Staszów. Na zakończenie swojej wypowiedzi  złożył podziękowania

Pani  Burmistrz  Ewy Kondek,  Pani  Skarbnik  Henryki  Skowron,   pracownikom Urzędu Miasta,

radnym  sołtysom za współpracę  na  rzecz  rozwoju  gminy  Staszów.  Zwrócił  się  do  radnych  

o  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta  i  Gminy

Staszów na 2023 rok.

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 633/22.

Radny Hubert Gawłowicz stwierdził, iż zrozumiałym jest, iż projekt budżetu powstał w trudnych

do przewidzenia realiach. Dodał, iż  analizując projekt budżetu na przyszły rok  rzuca się w oczy

deficyt budżetu w kwocie ponad 21 milionów złotych, zdaniem radnego jest to rekordowa kwota.

Uważa, iż w przyszłym roku przełoży się to o kwotę w granicach 1,5 mln zł więcej na obsługę tego

zadłużenia. Dodał, iż analizując projekt budżetu na przyszły rok można zauważyć, iż znajdują się 

w nim zadania inwestycyjne obecne już od wielu lat, na które oczekują mieszkańcy miasta i gminy

Staszów. Zwrócił również,  iż projekt budżetu zakłada wzrost wydatków  w dziale  ,,administracja

publiczna”   o  kwotę  w  granicach  3 mln  zł.  oraz  w  dziale  „gospodarka  komunalna  i  ochrona

środowiska” o  kwotę  w  granicach  14 mln  zł.  W  związku  z  czym,  zapytał,  na  co  zostaną

przeznaczone środki. Następnie odniósł się do realizacji zadania tj.: II etap rewitalizacji Golejowa,

zaznaczył,  iż w  limitach  wydatków  na  wieloletnie  przedsięwzięcia  planowana  kwota  na

przedmiotową  inwestycje  jest  minimalna.  Zapytał Burmistrza,  jakie  są  szanse  realizacji

wymienionej inwestycji w 2023 roku.  Ponadto zapytał, czy planując projekt budżetu na 2023 rok
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Burmistrz  miał  obawy,  czy  uda się  go w tej  formie  doprowadzić  do końca.  Poprosił  również  

o informację, czy w przyszłym roku planowane są oszczędności jeżeli tak to w jakich obszarach. 

Radny Tomasz Otrębski poprosił o informację, czy w budynku ratusza powstanie sala kinowa. 

Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów Leszek Kopeć  odniósł się do zapytania radnego  Huberta

Gawłowicza w zakresie  realizacji projektu budżetu na 2023 rok. Wyjaśnił, iż planowanie budżetu

gminy opiera się na analizie wszystkich dochodów i wydatków, które muszą się równoważyć,  

w związku z czym w trakcie roku podejmowane będą działania do jego prawidłowej realizacji.

Nadmienił, iż na wysokość zadłużenia w znaczącej mierze mają wpływ zaciągane zobowiązania

przez poprzednie władze. Następnie udzielił informacji w zakresie realizacji zadań dot. rewitalizacji

terenu Golejowa. Przypomniał, iż do chwili obecnej  były ogłoszone dwa przetargi. Z uwagi na

zakres ujętych wartości prac złożonych ofert przekraczały możliwość zgromadzonych środków w

budżecie gminy przetargi  nie zostały rozstrzygnięte.  Dodał,  iż Premier Mateusz Morawiecki  na

prośbę  samorządów   podjął   decyzję  o  ponownej  realizacji  wniosków,  których  nie  udało  się

zrealizować  ze  względu  na  wysokie  koszty.  Zaznaczył  jednak,  iż  wnioski  mogą  być  składane

jedynie w zakresie redukcji realizacji zadań z wyłączeniem wysokości kosztów realizacji zadania.

Otrzymane środki zostaną wykorzystane na wymianę starej  infrastruktury.  Dodał,  iż  możliwość

przystąpienia do  III etapu rewitalizacji Golejowa  uzależniona będzie od możliwości finansowych

gminy,  a  także  możliwości  pozyskania  dofinansowania. W kwestii  zapytania  radnego  Tomasza

Otrębskiego  potwierdził,  iż  przewidziana  jest  sala  kinowa w jednym z  pomieszczeń   budynku

ratusza w ilości 30 – 40 miejsc. 

Ponownie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Hubert  Gawłowicz, który  poprosił  o  informacje  

w  zakresie  zaplanowanych  wydatków  w  wysokości  ok.  14  mln  w  dziale  900  ,,Gospodarka

komunalna i ochrona środowiska”.

Burmistrz  Leszek  Kopeć odpowiedział,  iż  zaplanowane  wydatki  zostaną  przeznaczone  na

realizację zadań związanych z ochroną środowiska m.in.: utrzymanie terenów zielonych, wydatki

na gospodarkę ściekową i ochronę wód, gospodarkę odpadami komunalnymi, oczyszczanie miast 

i wsi, przebudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXXXIV/654/2022

(w załączeniu do protokołu).

Radny Hubert Gawłowicz zgłosił problem awarii urządzenia do głosowania. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć podziękował Wysokiej Radzie za jednomyślne

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu MiG Staszów na przyszły rok.

Ad. 6

W wolnych wnioskach Burmistrz Leszek Kopeć przedstawił informację z działalności za okres od

7 grudnia  2022 roku do 27 grudnia 2022 roku, w tym przedstawił obecnie realizowane zadania

inwestycyjne (w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz  złożył  osobom  biorącym

udział w sesji oraz mieszkańcom życzenia noworoczne.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 7

Pan Ireneusz Kwiecjasz – podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 13:15 do godz: 16:00.

                              

                                                                   

      Protokolant:                      Przewodniczący 

      Marlena Janowska                      Rady Miejskiej w Staszowie    

               ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
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